



ΕΡΓΟ ΣΥΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΟΥΜΕΝΟ ΑΠΟ
ΤΟ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΙΚΟ ΕΡΓΑΛΕΙΟ



LIFE+
ΤΗΣ ΕΥΡΩΠΑΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ



www.foodprint.gr



Το LIFE+ είναι το ευρωπαϊκό χρηματοδοτικό εργαλείο για το περιβάλλον, συνολικού προϋπολογισμού 2,1 δισεκατομμυρίων ευρώ για την περίοδο 2007-2013. Κατά την τελευταία πρόσκληση, η επιτροπή έλαβε 1.468 αιτήσεις από 28 κράτη μέλη και ενέκρινε 225 από φορείς του δημοσίου και ιδιωτικού τομέα. Η εταιρεία ΑΦΟΙ ΚΟΝΤΖΟΓΛΟΥ ΔΙΚΤΥΟ ΔΙΑΝΟΜΩΝ ΑΕ, συμμετείχε σε κοινοπραξία με την εταιρεία ΠΩΤΗΣ ΑΕ και έλαβαν χρηματοδότηση για το έργο LIFE+ FOODPRINT το οποίο έχει διάρκεια 3 χρόνια (2014-2017). Κύριος στόχος του έργου αποτελεί η αξιολόγηση του κύκλου ζωής προϊόντων του κλάδου της ζαχαροπλαστικής και αλευροποιίας μέσω του υπολογισμού του διοξειδίου του άνθρακα που εκπέμπεται σε όλη την αλυσίδα παραγωγής και εφοδιασμού και η αύξηση της ανταγωνιστικότητας μέσω της ανάπτυξης ενός καινοτόμου λογισμικού υπολογισμού του ανθρακικού αποτυπώματος. Παράλληλα στόχος του έργου αποτελεί η αντιστάθμιση του διοξειδίου του άνθρακα μέσω δράσεων βελτίωσης των διαδικασιών παραγωγής και εφοδιασμού.



LIFE + is the European financial instrument for the environment, having a total budget of 2,1 billion euro for the 2007-2013 period. The program committee received 1.468 proposals from 28 EU members and approved 225 of them from private and public sector companies. KONTZOGLU BROS DISTRIBUTION NETWORK SA company, is member of a consortium with YOTIS SA company as Lead Partner that received funding for the LIFE+ FOODPRINT project with a duration of 3 years (2014-2017). The main aim of the project is to provide a product life cycle assessment for the pastry and floury sector, via the calculation of carbon dioxide that is emitted along the production and supply chain of such products and at the same time to increase the competitiveness of the companies through the development of an innovative software for carbon footprint calculation. In addition, another important aim of the project is carbon offsetting via the optimization of production and supply chain operations of the participating companies.



LIFE + ist das europäische Finanzierungsinstrument für die Umwelt, mit einem Gesamtbudget von 2,1 Milliarden Euro für den Zeitraum 2007-2013. Das zuständige Programmkomitee erhielt 1.468 Anträge aus 28 EU-Mitgliedsstaaten und genehmigte 225 davon aus dem privaten und öffentlichen Sektor. Das Unternehmen GEBRÜDER KONTZOGLU VERTRIEBSNETZ AG ist Teil eines Joint Venture, mit dem Unternehmen YOTIS AG als Hauptpartner, die Mittel für das Projekt LIFE+ FOODPRINT erhielten mit einer Laufzeit von 3 Jahren (2014-2017). Das Hauptziel des Projekts ist die Bewertung des Produkt Lebenszyklus von Konditorei und Mehl Industrie Sektor durch Messung des Kohlendioxid in der gesamten Produktions- und Lieferkette und gleichzeitig die Erhöhung der Wettbewerbsfähigkeit durch die Entwicklung einer innovativen Software zur Berechnung der Klimabilanz. Außerdem ist ein weiteres wichtiges Ziel des Projekts der Emissionsausgleich durch die Optimierung der Vorgänge bei den Produktions- und Lieferketten der beteiligten Unternehmen.

Φορείς υλοποίησης



Προϋπολογισμός Έργου
Συνολικός Προϋπολογισμός: 1,874,864€ Χρηματοδότηση από ΕΕ: 891,182€
Έναρξη: 01/09/2014 Λήξη: 31/10/2017

f Δίκτυο Διανομών Αφοί Κοντζόγλου t Αφοί Κοντζόγλου i afoi_kontzoglou

ΑΦΟΙ ΚΟΝΤΖΟΓΛΟΥ ΔΙΚΤΥΟ ΔΙΑΝΟΜΩΝ Α.Ε. • ΤΗΛ: 23960 23602
www.kontzoglou.gr e-mail: grammateia@kontzoglou.gr

ΦΡΟΝΤΙΣΤΕ ΜΕ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΚΑΙ ΟΡΓΑΝΩΣΗ ΤΗΣ ΠΡΟΕΔΡΑΣΗΣ ΔΕΛΤΑ ΟΡΓΙΣΜΑ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΕΣΤΑΤΗΣΟΥΝ ΠΙΣ ΤΩΝ ΣΥΝΟΜΑ. ΣΤΗΝ ΑΝΑΡΑΦΩΜΕΝΗ ΤΙΜΗ ΜΕ ΚΟΥΠΟΝΙΟ ΣΤΙΣ ΕΞΕΙΡΗΝ ΑΔΑΦΕΙΣ Η ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΗ ΑΣΙΑ. Η "ΑΦΟΙ ΚΟΝΤΖΟΓΛΟΥ Α.Ε." ΔΕΝ ΕΥΘΥΝΕΤΑΙ ΓΙΑ ΤΥΧΟΝ ΤΥΠΟΓΡΑΦΙΚΑ ΛΑΘΗ ΣΤΟ ΕΝΤΥΠΟ ΑΥΤΟ.